
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. februar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AA
Vil ministeren give en opdateret status for den aktuelle situation på ulveområdet i Dan-
mark og herunder oplyse, hvor mange ulve der aktuelt er i Danmark, hvor de befinder sig, 
og hvor de vandrer? Vil ministeren orientere om sine drøftelser med sine ministerkolleger 
i EU og med EU-Kommissionen om muligheder for ulveregulering? Hvilke initiativer vil mi-
nisteren tage for 1) at holde antallet af ulve i Danmark så tæt på nul som muligt, herunder 
også under hensyntagen til ynglesæsoner, og 2) at sikre tilskud til ulvesikringsinitiativer i 
landbruget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Pia Kjærsgaard (DF).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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